
Épületcsoport beszámoló 

Mint arról az elmúlt hónapokban több fórumon is széles körben szó esett, a közösségünk jövőjét 

jelentősen befolyásoló épület kérdésben elkerülhetetlenné vált, hogy létrejöjjön egy célirányosan 

ezzel foglalkozó munkacsoport. A felhívásra 15-20 fő jelentkezett a munkacsoportba való aktív 

munkálkodásra. Eddig két összejövetelen van túl a munkacsoport, melyeken a csoport működésével 

kapcsolatban lefektettünk néhány gyakorlati és elméleti alapszabályt, valamint elkezdődött a munka 

a lehetséges alternatívák feltérképezésével. Az alábbiakban ezekről szeretnénk röviden tájékoztatni a 

közösséget. 

Miután most úgy tűnik, hogy idővel szűkében vagyunk a jelenlegi épület bérleti szerződésének lejárta 

miatt, így a munka hatékonysága miatt a munkacsoport úgy döntött, hogy mandátum 

munkacsoportként szeretne dolgozni, a Közgyűléstől ehhez kér majd támogatást. A résztvevők – 

tanulva az előző épület munkacsoport tapasztalataiból -, így látjuk biztosítva azt, hogy a felelősséggel 

elvégzett munkának így lehet a legrövidebb időn belül eredménye. Ezzel összhangban született az a 

döntés is, hogy a munkacsoportba május 31-ig bárki jelentkezhet, aki aktívan részt szeretne venni a 

munkában, utána a meglévő tagok döntenek az új tagok felvételéről.  Ez természetesen nem azt 

jelenti, hogy a munkacsoport „kivonul” a közösségből, és a munkában résztvevők mindentől és 

mindenkitől függetlenül hozzák meg döntéseiket. Minden csoporttag érzi az ügy súlyát, és az ezzel 

járó felelősséget, így egyrészt konkrét tervekkel, munkákkal május 31 után is meg lehet majd keresni 

a munkacsoportot, másrészt a munkacsoport folyamatos párbeszédben szeretne maradni a 

közösséggel, minden fontos kérdés eldöntése előtt ki lesz kérve a közösség véleménye. 

Amint fentebb jeleztük, jelenleg a lehetőségek felmérése zajlik. Ez magába foglalja mind az építkezés, 

mind egy másik épület átépítésének lehetőségét, akár Gödöllőn, vagy Gödöllő vonzáskörzetében. A 

jelenlegi épületben/területen való maradás lehetősége sincs elvetve. A legfontosabb feladat az, hogy 

megtaláljuk mind szellemi értelemben, mind Waldorf pedagógiai értelemben a közösség legszélesebb 

körének a lehető legjobb megoldást, melyhez az anyagi erőforrásokat is elő lehet teremteni.                    


